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Vedtak 
 
Referatsak 16/17 Ankomst-skjerm på Sørås-Tannklinikk staus: 
Leiar Kjell G. Håland redegjorde for status i saka. Han hadde motteke melding frå fylkestannlege Arne 
Åsan. Fylkestannlegen skriv: 
 
«Jeg viser til e-posten fra deg. Eiendomsavd har engasjert arkitektfirmaet OgArkitekter til å gjøre en 
kartlegging av universell utforming på tannklinikkene som brukes av tannhelsetjenesten i Hordaland. Denne 
kartleggingen blir gjennomført nå i disse dager, og omfatter også plassering av 
ankomstregistreringsskjermer. Når kartleggingen er avsluttet vil det bli utarbeidet en rapport, som så vil 
danne grunnlaget for aktuelle tiltak. Jeg ser for meg at ev tiltak vil bli iverksatt så snart rapporten foreligger. 
Jeg vil også nevne at en tilsvarende kartlegging av universell utforming av tannklinikkene ble utført for en 
del år tilbake. Men fordi alt endres over noe tid er det vurdert som både nødvendig og naturlig å foreta en ny 
kartlegging.» 
 
Referatsak 17/17 Blinde og svaksyntes utfordringer med kollektivtilbudet i Hordaland: 
 
Kjell Søvik (FFO) sette fram slikt forslag til svar til SKYSS: 
 

«I forrige periode var det eit meir formalisert samarbeid mellom RMNF og SKYSS. For at 
organisasjonane skal kunne bruka RMNF som kanal inn mot SKYSS, så er det ønskjeleg med ein 
fast møteplan, feks. kvartalsvise møter (4 møter pr. år) mellom SKYSS og RMNF.» 

 
Røysting:  
Søvik sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak: 
 
I forrige periode var det eit meir formalisert samarbeid mellom RMNF og SKYSS. For at organisasjonane 
skal kunne bruka RMNF som kanal inn mot SKYSS, så er det ønskjeleg med ein fast møteplan, feks. 
kvartalsvise møter (4 møter pr. år) mellom SKYSS og RMNF.» 
 
Referatsakene 18/17 og 19/17 vart refererte og tekne til orientering. 
 
 
 


